
 

Protokoll från Styrelsemöte den7/10-2012 

 

Närvarande: Lotta, Mats, Hans, Ingela och Håkan 

 

Medlemsträffen  15-16/9 

Flera starter men inga prisdrev. 20 personer deltog i ett roligt, lärorikt samt socialt arrangemang. 

Jaktligt mindre bra, dock med fina priser. Nästa år kommer vi att förlägga denna träff under något av 

våra ordinarie prov. 

 

Ungdomssatsning 

Det resonerades om vad en sådan satsning skulle kunna innebära för klubben. Att man t.ex gick 

igenom regler angående utställningar, jaktprov och vad verklig jakt innebär. 

Håkan intresserad men mer diskussion behövs för vad vi vill och har möjligheter till. Vad gör andra 

lokalavdelningar. Håkan skall ringa Lena Svensk för att ta reda på vad denna lokalförening gjort. 

 

Ekonomi 

Klubben har en solid och god ekonomi och eftersträvar största möjliga medlemsnytta. 

 

Nästa möte 

11/12-12 klockan 19.00 

 

Övrigt 

Kommande utställning annonseras i Beagle samt påannonseras på vår lokala hemsida 

 

 

Hans Feldt    Lotta Magnusson 

Hans Feldt     Lotta Magnusson 



Sekreterare     Ordförande 

 


